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BR.0002.1.8.2019.KG-R 

Protokół nr XI/8/2019 

sesji Rady Miejskiej w Giżycku 

z dnia 5 czerwca 2019 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o godz. 16.16 

 

W obradach uczestniczyli radni: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz 

3. Mirosław Boć  

4. Paweł Grzeszczak 

5. Andrzej Jelec    

6. Robert Kempa 

7. Mirosław Lubas 

8. Marcin Łobodziński 

9. Beata Jadwiga Łukaszewicz  

10. Jadwiga Małgorzata Mistera  

11. Maria Popieluch 

12. Halina Marta Sarul 

13. Jan Sekta 

14. Olga Anna Uminowicz 

15. Łukasz Zakrzewski  

Nieobecni radni: Jacek Brzeski, Małgorzata Czopińska, Marcin Jakowicz, Małgorzata 

Kaczorowska, Jerzy Kunda, Andrzej Szocik. 

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Spoza składu rady w obradach uczestniczyli: 

1. Cezary Piórkowski - II Z-ca Burmistrza Miasta 

2. Piotr Szulc  - Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi szkól i Przedszkoli 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości minimalnych stawek 

wynagrodzenia zasadniczego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Giżycko. 

3. Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

Powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Podczas otwarcia sesji było obecnych  

15 radnych.  

Przypomniał radnym, iż sesja została zwołana na wniosek burmistrza w trybie nadzwyczajnym. 

Ad.2 

II Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski zwrócił się do radnych o podjęcie uchwały 

zwiększającej wynagrodzenie zasadnicze nauczycieli pracujących w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Miejską Giżycko. Poinformował radnych o tym, że projekt 

uchwały nie niesie za sobą konieczności zmiany budżetu miasta. W dziale „oświata” są na to 

przeznaczone środki w wystarczającej wielkości na zabezpieczenie na okres dwóch miesięcy, 

wnioskowanych w uchwale. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał z jakiego działu budżetu miasta są przeznaczone pieniądze na 

wynagrodzenia. 
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II Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski przypomniał radnemu, że środki pochodzą z działu 

„oświata” i nie pojawią się one z żadnego innego działu. Nie będą wymagały zgody rady na 

przeniesienie z innego działu do działu „oświata”. 

Radny Paweł Andruszkiewicz Zapytał z jakiego poddziału w dziale „oświata” będą 

przekazane środki finansowe. 

II Z-ca Burmistrza Miasta C. Piórkowski odpowiedział radnemu, że środki na zwiększenie 

wynagrodzenia nadal będą pochodzić z tych paragrafów, dla jakich zostały przypisane na ten 

rok kwoty w dziale „oświata”, czyli z tzw. paragrafów płacowych i pochodnych od płac. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Uchwała została podjęta – 15 głosów za. Lista z wynikami głosowania – załącznik  

nr 2 do protokołu. 

Uchwała nr XI/59/2019 – załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Nagranie przebiegu sesji stanowi integralną część protokołu i opublikowane jest na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Giżycku. 

 

Protokołowała         Przewodniczył 

Krystyna Gruszecka – Rosłoń      dr Robert Kempa 
 

 

 

 


